
 
 

 

 

z 5.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 24.06.2015 v obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, poslanci 

obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná listina). Poslanec Ing. Anton 

Zvarík prišiel o 17:20 hod.  Zasadnutie sa začalo o 16:00 hod. 

 

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 8 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov.  

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

             

1.    Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa     

       zápisnice 

3.  Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad   

       Váhom konaného dňa 13.5.2015 

4.  Záverečný účet obce Teplička nad Váhom a rozpočtové hospodárenie za rok   

       2014. Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

5.  Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2015 

6.  Správa nezávislého audítora o overení  účtovnej závierky   

       zostavenej k 31.12.2014 

7.  Plán práce hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2015 

8.  Smernica o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich   

       s oznamovaním protispoločenskej činnosti 

9.  Správa o činnosti OFK Teplička nad Váhom 

10.  Rôzne 

11.  Diskusia 

12.  Uznesenie 

13.  Záver 

 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 
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Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie  Štefana Smrekovského a Ing. Annu Hudekovú. 

Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Pavla Verčíka a Miroslava Šupolíka. Za zapisovateľku 

určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 13.05.2015 

  

Plnenie uznesenia č. 66/2015: 

Žiadosť spoločnosti Žilina Invest s.r.o  o stanovisko obce ako budúceho možného 

infraštrukturálneho správcu k prevodu skolaudovanej komunikácie označenej ako SO 102 – 

Západná štvorprúdová komunikácia k nej prislúchajúcich objektov – chodník, dažďová 

kanalizácia a osvetlenie.  

OZ poverilo s tarostu obce rokovaním so spoločnosťou Žilina Invest s.r.o. ohľadom 

predloženej žiadosti.  

Zástupca starostu, Ľuboš Mrázik bol v neprítomnosti starostu poverený zastupovaním pri 

rokovaní so spoločnosťou Žilina Invest s.r.o., zástupcami z ministerstva, VÚC, starostom 

obce Gbeľany a ďalších. Zástupca starostu informoval o výsledkoch z rokovania OZ, ktoré sa 

uskutočnilo 13.5.2015,  kde poslanci vyjadrili súhlas, že obec je ochotná prevziať do správy 

chodník s osvetlením okolo Kie. Protistrana /na základe toho, že Gbeľany navrhli, aby 

spojovaciu cestu okolo Mobisu prevzal do správy VÚC a obec si vezme úsek cesty 3. triedy 

583, ktorá prechádza ich obcou/ sa spýtala, či je Teplička nad Váhom ochotná prevziať do 

správy cestu na Straník za to, že VÚC si vezme do správy spojovaciu cestu okolo Kie 

a dažďovú kanalizáciu. Zástupca odpovedal, že od poslancov dostal mandát na prevzatie 

chodníka s osvetlením, takže  k tomuto sa nemohol vyjadriť.  

Otázka ostáva predmetom ďalších rokovaní.  

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie. 

 

Bod č. 4 – Záverečný účet obce Teplička nad Váhom a rozpočtové hospodárenie za rok    

2014. Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

 

Starosta vyzval zamestnankyňu obce p. Annu Mravcovú, ktorá poslancov oboznámila so 

Záverečným účtom obce Teplička nad Váhom a rozpočtového hospodárenia za rok 2014. 

Starosta následne vyzval hlavnú kontrolórku obce, p. Ing. Milovú. Tá predniesla odborné 

stanovisko k záverečnému účtu a odporučila OZ prijať návrh na vysporiadanie celkového 

výsledku hospodárenia obce Teplička nad Váhom, prebytku vo výške 626 419,34 Eur na 

tvorbu rezervného fondu.  

P. Ing. Hudeková pripomenula, je dobré, keď obec získava peniaze aj z eurofondov a môže 

tak budovať ďalšie veci. 

Starosta dal hlasovať za prednesený návrh bodu programu. Poslanci vzali na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra obce a jednohlasne schválili záverečný účet obce, rozpočet 

hospodárenia za r. 2014 a použitie prebytku na tvorbu rezervného fondu. 
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Bod č. 5 – Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2015 

  

Starosta dal slovo p. Mravcovej, ktorá predniesla návrh na zmenu rozpočtu na r. 2015 

rozpočtovým opatrením č. 8/2015 z 24.6.2015, t. j. zvýšenie rozpočtových príjmov 

a výdavkov vo výške 742,34 Eur, zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov vo výške 

255 188,- Eur a čerpanie rezervného fondu obce vo výške 186 377,- Eur. 

Starosta poďakoval za prednesenie návrhu a zároveň otvoril rozpravu. P. Holeša sa spýtal, či 

položka: Rekonštrukcia budovy ZŠŽB zahŕňa aj výstavbu jedálne. Starosta uviedol, že dal 

spracovať projekt na zateplenie ZŠ Ž. Bosniakovej.  

Škola bola úspešná v projekte z nórskych fondov, ktorý sa týka zadržovania dažďovej vody 

a vybavenie počítačmi – výsadba a nádrž na zadržovanie dažďovej vody a z tohto dôvodu je 

potrebné budovu predtým, ako sa projekt dokončí zatepliť. Zateplenie, odkopanie základov, 

obvodový plášť, zateplenie strechy, doregulovanie vykurovacieho systému. 

P. Verčík sa spýtal na sumu 74.981,- Eur na reguláciu potoka, či ide o konečnú sumu. Starosta 

odpovedal, že suma nie je konečná, nakoľko časť medzi mostami pri penzióne Anton nebola 

do projektu zahrnutá. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci vzali na vedomie a schválili zmenu rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 8/2015. 

 

 

Bod č. 6 – Správa nezávislého audítora o overení  účtovnej závierky  zostavenej 

k 31.12.2014 
 

Starosta dal slovo hlavnej prednostke, ktorá predniesla správu nezávislého audítora o overení 

účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2014 zodpovednou audítorkou Ing. Máriou 

Kasmanovou. V správe sa uvádzalo, že zákon bol dodržaný. 

Starosta dal za hlasovať a všetci poslanci vzali správu na vedomie. 

 

 

Bod č. 7 – Plán práce hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2015  

 

Starosta dal slovo hlavnej  kontrolórke obce, ktorá predniesla plán hlavného kontrolóra obce 

na II. polrok 2015. Uviedla, že plán sa skladá zo 4 bodov: Kontrola zákonnosti, efektívnosti 

a účelnosti hospodárenia; kontrola dodržiavania vnútorných predpisov pri prideľovaní dotácií 

príspevkovým organizáciám a združeniam pre r. 2016, kontrola plnenia prijatých opatrení na 

odstránenie nedostatkov zistených v r. 2015, vypracovanie stanoviska k rozpočtu obce na r. 

2016 a program. Rozpočtu na r. 2016 – 2018. 

Starosta dal za hlasovať a všetci poslanci plán práce hlavného kontrolóra vzali na vedomie. 

 

 

Bod č. 8 – Smernica o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich 

s oznamovaním protispoločenskej činnosti 

 

Starosta dal slovo p. prednostke, ktorá predniesla Smernicu o vnútornom systéme 

vybavovania podnetov súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti s účinnosťou od 

1.7.2015.  

O 17:20 h. prišiel p. Ing. Zvarík. 

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci smernicu vzali na vedomie. 
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Bod č. 9 – Správa o činnosti OFK Teplička nad Váhom 

 

Starosta dal slovo zástupcovi starostu, ktorý predniesol Správu o činnosti OFK Teplička nad 

Váhom. Predniesol aj správu o projekte zameraného na výchovu mládeže k športu, ktorú 

vypracoval p. Kováčik.  

P. Mgr. Šeligová sa spýtala, či je to projekt vhodný pre obec so 4 000 obyvateľmi. Zástupca 

odpovedal, že by bolo dobré naštartovať aspoň krátkodobé ciele. P. Mgr. Šeligová 

poznamenala, že toto nie je ambícia pre prácu s mládežou v obci, ale na úrovni okresného 

mesta.  

Zástupca Mrázik uviedol, že boli aj za riaditeľmi škôl ohľadom zriadenia športovej triedy. Za 

posledné mesiace začalo s futbalom 20 detí, z toho 5 dievčat. Čo tiež svedčí o tom, že deti 

spôsob výučby p. Kováčika oslovil.  

Starosta povedal, že p. Kováčik pôsobil v meste Žilina aj obci Turie. Jeho zámer s mládežou 

sa mu páči. Chcel by, aby sa táto vízia brala ako práca s mládežou, nielen futbalom. 

P. Holeša poznamenal, že je rád, keby sa robilo niečo pre mládež a zároveň sa spýtal, či 

projekt je vypracovaný pre OFK Teplička nad Váhom o.z. a vstupuje doňho OFK Teplička 

nad Váhom s.r.o.  Zástupca starostu uviedol, že ide o preklep, že tento projekt sa týka 

mládeže, že ide o občianske združenie. P. Holeša poznamenal, že je potrebné rozlišovať s.r.o. 

a o.z.. P. Milec odpovedal, že čo sa týka tohto projektu zameraného na mládež, ide o OFK 

Teplička nad Váhom o.z. a OFK Teplička nad Váhom s.r.o. je pripravená, no zatiaľ to všetko 

funguje na občianske združenie.  

Starosta povedal, že chce, aby bolo splnených viacero podmienok: parametre ihriska; aby 

valné zhromaždenie schválilo postup do 2. ligy – to už splnili; navýšenie rozpočtu na klub 

obecným zastupiteľstvom. Následne p. Milec predniesol celkové náklady, ktoré na mládež 

predstavujú sumu 13 176,70 Eur a pre mužov je to 60 139,- Eur, spolu 73 315,70 Eur. 

Zástupca starostu uviedol, že je možné ho využiť aj pre iné športy. Čo sa týka príjmov, zo 

vstupného je to 5 000,- Eur a bufet cca 1 000,- Eur.  

Defibrilátor a zdravotné pomôcky nie sú rozpočte zahrnuté. Zástupca starostu uviedol, že je 

možné ho využiť aj pre iné športy. 

P. Holeša sa spýtal, odkiaľ menšie mestá berú na to peniaze. P. Milec odpovedal, že 90% 

klubov dotujú mestá a zvyšok sponzori. P. Holeša sa spýtal, koľko obcí hrá 2. ligu. P. Milec  

odpovedal, že je to naša obec, Borčice, Haniská a Dunajská Lužná. 

Slovo dostal p. Maťko, ktorý apeloval na poslancov, aby sa skúsili na celú vec pozrieť inak 

ako cez peniaze. Hráči sú slušní, idú príkladom mladším. 

P. Holeša povedal, že on sa nerozhodne hneď, že na rozhodnutie je potrebná diskusia, čo 

potvrdili aj ďalší poslanci. 

P. Smrekovský povedal, že on osobne by radšej sumu 18 tis Eur v položke na rozhodcov dal 

na mládež v obci. 

Starosta povedal, že na hráčoch vidieť, že sú slušní. 

P. Ing. Hudeková sa pýtala, aký bude ďalší postup. Starosta odpovedal, že je potrebná 

informácia, či Slovenský futbalový zväz schváli postup do 2. ligy a následne bude zvolaná 

pracovná porada. 

P. Ing. Hudeková poznamenala, že by bolo potrebné zistiť aj klímu medzi občanmi. Ona 

osobne sa zhovárala s nejakými sponzormi OFK, že v prípade postupu do 2.  ligy sú ochotní 

ich sponzorovať. Stretla sa aj s ľuďmi, ktorí preferujú iné športy, resp. uprednostňujú iné 

investície. Preto je potrebné sa uvážene rozhodnúť. 

 

Starosta dal za návrh hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 
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Bod č. 10 – Rôzne 

 

Informácia starostu o budovaní doskočiska, oporného múrika a oplotenia - Starosta 

predniesol informáciu o budovaní doskočiska, oporného múrika a oplotenia v blízkosti 

atletickej dráhy.  

Chodník od atletickej dráhy smerom k ulici Školská mal mať podľa projektu z oboch strán 

obrubníky. Nakoľko to zo strany bytoviek padá, dohodlo sa s majiteľmi bytoviek, že sa 

vybuduje aj oplotenie bytovky, na ktorom sa budú spolupodieľať a múrik tohto oplotenia 

bude slúžiť ako obrubník chodníka. Týmto sa ušetrí na jednom obrubníku. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Splnomocnenie zástupcu starostu zastupovaním na valnom zhromaždení – Starosta predniesol 

informáciu, že Severoslovenské vodárne a kanalizácie, a.s. Žilina uskutočnia 26.6.2015 valné 

zhromaždenie. Obec ako akcionár, má právo sa zúčastniť. Nakoľko starosta bude v tom čase 

na dovolenke, je potrebné splnomocniť na zastupovanie na valnom zhromaždení zástupcu 

starostu Ľuboša Mrázika. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Žiadosť študentov kynológie – Starosta predniesol žiadosť študentov kynológie zo SOŠ 

Poľnohospodárstva a služieb na vidieku v Žiline o zriadenie výcvikového kynologického 

areálu v Tepličke nad Váhom. Uviedol, že žiadosť priniesli príjemní mladí ľudia – Markušová 

Martina, Holbička Jakub, Podhorská Erika a Wollnerová Simona. 

Zástupca starostu poznamenal, že „psíčkarov“ je mnoho a je  dobré, ak sú psy už od mladého 

veku vychovávané. 

Starosta dal hlasovať a poslanci žiadosť vzali na vedomie. 

 

Zápisnica o podaní podnetu p. Zuščáka – Starosta OZ informoval, že dňa 12.6.2015 nám bola 

doručená kópia zápisnice o podaní podnetu p. Zuščáka Adama, ktorá bola doručená 

Kancelárii verejného ochrancu práv. Citoval podanie p. Zuščáka: „Územný plán /navrhovaný/ 

narúša môj pozemok, na ktorom som chcel v budúcnosti stavať rodinný dom. Taktiež na 

okolitých pozemkoch moji susedia majú v pláne stavať rodinné domy.“ 

Starosta povedal, že p. Zuščák zavádza ľudí tvrdením, že cyklotrasa má viesť krížom cez ich 

pozemky. Cyklotrasa je navrhovaná pozdĺž potoka Teplička, v ochrannom pásme. 

Prebiehajú prípravy nového územného plánu, kde občania môžu podať svoje podnety. 

P. Zuščák navrhol, či by nebolo lepšie, dať cyklotrasu napr. na pozemky spoločnosti Žilina 

Invest s.r.o., nachádzajúce sa pri ceste do Kie. Starosta odpovedal, že cyklotrasa je potrebná 

na bezpečné spojenie obce Teplička nad Váhom a mesta Žiliny a tieto pozemky sa nachádzajú 

opačným smerom. P. Zuščák potom navrhol, aby cyklotrasa viedla pozdĺž hlavnej cesty 

/Fatranská, popred Bieliská/, načo mu starosta odpovedal, že zvažovali i túto možnosť, no 

nakoľko je tam hlboký val a stromy, nie je možné cyklotrasu viesť tadiaľto a budovanie 

cyklotrasy priamo pozdĺž cesty nie je bezpečné. 

P. Zuščák uviedol, že okrem cyklotrasy, má obec v zámere v tejto lokalite aj občiansku 

vybavenosť. Starosta i p. Holeša mu vysvetlili, že majiteľom pozemkov sa pozemky len 

zhodnotia, v prípade, že by tam niekedy bolo rozhodnuté vybudovať cestu. Obec a stavebné 

pozemky sa tvoria tak, že majitelia pozemkov odstúpia časť pozemkov pod cestu, aby získali 

k svojim pozemkom prístup. Ale to všetko je dlhodobý proces, tak ako tvorba územného 

plánu. 
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Zástupca starostu doplnil, že ide o vybudovanie bezpečnej cyklotrasy pre občanov, ktorí 

chodia do Žiliny pešo. Pripomenul, že cyklotrasa má viesť v ochrannom pásme vôd a v tomto 

pásme stavať rodinný dom nemôže. 

Starosta dal hlasovať a poslanci zápisnicu vzali na vedomie. 

 

Informácia o zámere v súvislosti so športovým areálom – Starosta informoval, že po pravej 

strane, ako sa vchádza do športového areálu, vedľa garáže je štvorec pozemku, ktorý patrí 

obci. Oznámil vlastníkom bytov, že obec má zámer využiť tento pozemok pre účely obce. 

 

Jozef Hulka – Starosta predniesol informáciu o p. Jozefovi Hulkovi, ktorý bol na obecnom 

úrade a rozprával sa s ním o jeho situácii. Bolo mu zakúpené jedlo a v súčinnosti s p. 

Kadašiovou mu bolo ponúknuté zabezpečenie ubytovania v útulku Štart. 

 

Kolaudácia Terminálu intermodálnej prepravy – Starosta uviedol, že sa blíži kolaudácia TIP. 

Povedal, že žiadal o svetelnú križovatku, avšak dáva za pravdu, že by mohol nastať problém 

s vytváraním dopravných kolón na ceste. Starosta hovoril s aj p. Ing. Blanárom, ktorý mu 

prezentoval zámer preloženia cesty I/18 zo Strečna, proti čomu bol starosta, nakoľko už teraz 

prejde preložkou cesty II/583 denne cca 19 000 áut. 

Kamióny, ktoré budú vychádzať z terminálu, majú prikázaný smer doprava, z čoho vyplýva, 

že v prípade, že sa budú chcieť dostať na smer Žilina, budú  sa s veľkou pravdepodobnosťou 

otáčať na ceste pri Kii a následne vstupovať do našej obce.  

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce ďalším rokovaním v súvislosti s kolaudáciou 

TIP. 

 

 

Bod č. 11 – Diskusia 

 

P. Moravčík Štefan sa spýtal, v akom stave je riešenie situácie na ul. Poľnohospodárska. 

Zástupca starostu mu odpovedal, že sú nejaké regionálne PPP projekty v cestnej infraštruktúre 

na Slovensku, len potrebuje zistiť bližšie informácie. 

Ďalej poukázal na výjazd od bytoviek z Prosniska, kde je úplne neprehľadný výhľad, nakoľko 

sú tam aj vysoké trávy, či by tam bolo možné umiestniť dopravné zrkadlo. Zástupca starostu 

uviedol, že trávy sú na súkromnom pozemku. 

Starosta poveril zástupcu riešením stavu ulice Poľnohospodárska a križovatky pri Donátku.  

Prednostka dostala za úlohu osloviť majiteľa pozemku. 

 

P. Šupolík Miroslav sa spýtal či bude atletická dráha a chodník pri nej osvetlený, či bude aj 

zábradlie. Starosta odpovedal, že áno. 

 

P. prednostka poslancov oboznámila s programom Obecných slávností, ktoré sa budú konať 

v dňoch 14.-16.8.2015 v Tepličke nad Váhom. 

 

Starosta informoval, že 18.7.2015 budú oslavy 125. výročia založenia Dobrovoľného 

hasičského zboru v Tepličke nad Váhom. 

 

P. Maťko poznamenal, že by bolo dobré urobiť informačné značenie dôležitých objektov  pre 

návštevníkov obce. Starosta dal úlohu p. prednostke zabezpečiť takéto značenie. 

 

P. Milec  sa spýtať, či by bolo možné dať na križovatku pri cukrárni dopravné zrkadlo, 

nakoľko autá, vychádzajúce z ulice Kostolná na ulicu K. Kmeťku a naopak je neprehľadná. 
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P. Tkáčik poznamenal, že počas zápasu OFK Teplička nad Váhom vs. MŠK Martin šiel autom 

po ul. Ž. Bosniakovej smerom na cintorín, kde mal problém pre množstvo parkujúcich áut 

prejsť. Dodal, že v prípade potreby by mala sanitka problém prejsť. 

 

  

Bod č. 12 – Uznesenie 

 

Bod č. 13 - Záver 

 

Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20. hodine a 38. minúte.  

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  24.06.2015 

 

Zapísala:      Erika Olbertová                      .................................................... 

                                                             

                                                                                      

Záznam overili: Pavol Verčík                                               ..................................................... 

                            

                          Miroslav Šupolík                                         ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..........................................                                                

 

 

 

 

                    .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 

 


